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Zápis z jednání předsednictva UNO_12 

 

pro členy předsednictva, 

 pracovníky UNO, zástupce sekcí 

Ing. Marek Podlaha – předseda UNO 

 

ZÁPIS 
z 12. zasedání předsednictva UNO 

 

Datum: 7. dubna 2011 
Čas:  od 16 hod. jednání předsednictva UNO, od 15 hod. jednání s PN 

Místo:  výšková budova RCO, zasedací místnost v 10. patře 
  Info - Mgr. Vystrčilová, mobil 724 983 780 

 

Program zasedání 

1. Kontrola plnění úkolů - Podlaha 

2. Představení redaktorky webu UNO - Rudolf 

3. Představení PN pro Šumpersko – Závěšický 

4. Setkání zástupců UNO v Jeseníku 15. 4. 2011 (město Jeseník, NNO) - Sokolová 

5. Informace ze sekcí (smlouvy, účtování, čerpání, aktivity sekcí) 
6. Granty PC a NET z VP 2010 - Vystrčilová 
7. Přehled čerpání z VP 2010 – přehled – Vystrčilová 
8. VP 2011 – rozpočet - Rudolf 
9. Křesadlo, ocenění dobrovolníků v Olomouckém kraji - info a aktuality z pracovní skupiny - 

Pečinka 
10. Motivační semináře pro dobrovolníky v rámci Evropského roku - osnova, aktuální stav příprav, 

zapojení UNO OK - Pečinka 
11. Různé 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Pan předseda Podlaha přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. V úvodu se představily nová 
redaktorka webu UNO paní Soňa Langerová a nová pomocnice pro NO ze Šumperska sl. Kristýna 
Švarcová. 

 
K bodu 1. – Kontrola plnění úkolů  
 
Všechny úkoly byly splněny. 
 
 

K bodu 2. programu – Představení redaktorky webu UNO a technika webu UNO 
 
Rudolf  - představil paní Soňu Langerovou, informoval o jejich zkušenostech s médii, psaním 
tiskových zpráv, pan Langer Luboš bude zajišťovat technickou stránku provozu webu UNO a bude 
se podílet na grafickém zpracování letáku do MHD dle jasně daných podkladů z Olomoucké sekce 
Vystrčilová – doplnila informaci o již proběhnuté schůzce, kde byly projednány podmínky 
vzájemné spolupráce a pracovní náplň redaktorky a technika webu UNO, již za měsíc fungování je 
vidět jistý posun k rychlejšímu vkládání článků na web a pružnější reakci na potřeby aktualizace 
webu  
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K bodu 3. programu – Představení PN pro Šumpersko 
 
Závěšický – představil sl. Kristýnu Švarcovou, která má zkušenosti jak se získáváním dotací a 
psaním projektů, paní Matýsková předala dokumenty, co měla, musí vstřebat hodně informací, 
snaží se získat příspěvek z města Šumperk na svoji činnost 
Vystrčilová – již proběhla první informační schůzka, nutno pomoc s dořešením dokladů a 
vyúčtováním za sekci ze šumperska ve spolupráci s panem Kulíškem 

 
 
K bodu 4. programu – Setkání zástupců UNO v Jeseníku dne 15. 4. 2011 
 
Dopolední program – účast: Sokolová, Rudolf, Vystrčilová, Podlaha, Šnajdrová, Závěšický, dle 
času uvidí Sibrová a Švarcová, sraz v 11 hod. u starostky na radnici 
Odpolední program – setkání se zástupci NO, UNO a zástupci města 

 
K bodu 5. programu – Informace ze sekcí 
 
Sekce NOSSJ a Dobromysl – p. Sokolová - omluvena 

• Omluvena – informace příště, nyní připravuje jednání na pátek 15.4. a seminář – zpracování 
digit. fotografie 

• Vystrčilová – vyúčtování a doklady sekce v pořádku  
 

Šumperská sekce – p. Závěšický, sl. Švarcová 

• Předány materiály od p. Matýskové 

• Švarcová – připravovaný projekt – akce s jídlem – ochutnávky tradičních jídel 

• Vystrčilová - dodělat vyúčtování sekce ve spolupráci s p. Cikrytem do konce dubna 2011 

 
APNO – p. Kropáč - omluven 

• Šnajdrová – p. Kropáč informoval o činnosti sekce, do léta utlumují činnost vzhledem 
k pracovnímu vytížení mimo Přerov 

• Vystrčilová – sekce nečerpala na žádnou akci, tudíž předsednictvo rozhodne, jak 
s prostředky naložit, odsouhlaseno, že se podpoří náklady na distribuci letáku do MHD 

 
Sekce PRKNO – Stanislava Rotterová – omluvena 

• Podlaha – informoval o schůzkách a plánovaných aktivitách sekce ze zápisu ze dne 24.3.11 

• Plánované akce den země 30.4.11 a Pochod všech generací dne 21.5.11, nutný dotisk fotek 
na neputovní výstavu 

• Vystrčilová – vyúčtování a doklady sekce se dodělávají, nutno do 30.4.11 vše dodat 

 
Olomoucká sekce – p. Pečinka 

• Informoval o schůzce u primátora, výstupy – rozhovory s medii, na webu města 
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• Probíhá příprava akce Evropský rok dobrovolnictví 

• Informace o akcích Ol. sekce na webu sekce, info o akci Hanácké farmářské trhy 

• leták MHD – dobrá příprava sekce, pak pan Langer zpracuje, náklady na výlet a tisk budou 
uhrazeny z položky sekce APNO 

• práce pomocníka pro Olomouc – nesrovnalosti v pochopení činnosti pomocníka práce pro 
sekci, je to úplně něco jiného, potřeba si to ujasnit 

• Ol. sekce se schází všichni členové 1 x za půl roku, ale předsednictvo sekce (3 lidé) se schází 
každý měsíc, přijetí nových členů do sekce 

• Vystrčilová – doklady a doúčtování financí proběhne v příštím týdnu 
 

Sociální sekce – p. Sibrová  

• Další schůzka sekce 11.4. v prostorách Tyflocentra každé 1. pondělí v měsíci na I. P. 
Pavlova 65, dodělávají analýzu  

• Vystrčilová – doklady a doúčtování financí proběhne v příštím týdnu 

 
Hasičská sekce – p. Vystrčilová 

• příprava IV. Hanácké hasičské pouti, pozvání na 30. dubna 2011 od 14 hod. do Dubu 

• schůzka s krajskou starostkou hasičů – naplánování seminářů 

• Vystrčilová – doklady a doúčtování financí sekce odevzdáno 

 
Sekce pro rodinu – p. Saitzová - omluvena 

• Vystrčilová – doklady a doúčtování financí sekce proběhne v příštím týdnu 

 
 

K bodu 6. Programu - Granty na PC a internet  
Vystrčilová - předložena tabulka s přehledem žadatelů o příspěvek na PC – vše vyčerpáno, na internet – 
poslední žádost – schválena (ano 7, ne 0), dořešit smluvně Vystrčilová 

 

 

K bodu 7. Programu – Přehled čerpání z rozpočtu VP 2010 
Vystrčilová – předloženy jednotlivé kapitoly s částkami vyčerpaných finančních prostředků, co 
bylo navrženo, dle toho se průběžně čerpá, dodat všichni doklady do konce dubna 2011 
 

K bodu 8. Programu – VP 2011 
Rudolf – dle dodaných informací o příspěvcích na pomocníky bude sestaven rozpočet čerpání na 
další období na dalším jednání předsednictva UNO, smlouva s OK a městem Jeseník podepsaná, 
čekáme na vyjádření města Olomouc a Šumperk 
Beil – zájem o příspěvek na akci pro Olomouc na jinou akci než na Olomouckého draka 

Vystrčilová – oponovala, že akce je již tradiční, zaběhnutá a hasičská sekce ji dobře zužitkovává a 
je to sekce aktivní a činná, hlasování (ano 5, ne 2) 
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K bodu 9. Programu – Křesadlo, ocenění dobrovolníků v Olomouckém kraji - info a aktuality 
z pracovní skupiny  
Pečinka – o. s. Maltézská pomoc je hlavním organizátorem akce, připravují dopis, který jim 
pomůžeme rozeslat, bude obsahovat nominace na cenu, pomoc při oslovení zástupců samospráv, 
médií, akce vyvrcholí 10. prosince 2011 
Rudolf – jaké je složení hodnotící komise? 
 
 
K bodu 10. Programu - Motivační semináře pro dobrovolníky v rámci Evropského roku - 
osnova, aktuální stav příprav, zapojení UNO OK  
Pečinka – napsán projekt, odložení projektu z důvodu posunutí termínu vyhlašování výsledků 
UNO – podpoří aktivity semináře dle rozpočtu v dalším období, konzultovat s Vystrčilovou 
 
 
K bodu 11. Programu  - Různé 

• Beil – odpovědi na otázky do bulletinu – poslat Vystrčilová, Podlaha, Pokorný do 11.4. 

• Vystrčilová – poděkovala za novou pracovnu, mailem zaslány fotografie 

• Rudolf – poslanecká sněmovna doplňuje do svých mediálních rad nové členy, navrhl Ing. 
Marka Podlahu, hlasování (ano 7, ne 0) 

• Rudolf – návrh složek, text na klopu navrhne Vystrčilová a Pečinka, od Sibrové zjistit ceny 
za tašky a vzorek, návrh bločků a deníčků 

• Vystrčilová – loga pro NO – vyrobeny pro zájemce loga, nakonec asi pro 50 neziskovek, 
každá musí poslat fotku z nějaké akce, kde logo použili 
 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 19:00 hod. 

 

Další termín jednání předsednictva UNO je stanoven na čtvrtek 5. května od 16 hod na 10. 
patře RCO, od 15 hodin schůzka s PN. 
 
Další jednání bude 2.6.2011. 
 
 
 
 
 
Ing. Marek Podlaha 


